
Zápisnica 

z I. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 

konaného dňa 28. 02. 2024 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ  

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová  

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ,  

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ospravedlnený:  Bc. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ– poslanec OcZ, 

 

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

občania, 

Ing. Bicek, zástupca spoločnosti ewia, a. s.. 

     

Videozáznam z I. zasadnutia OcZ v Močenku je zverejnený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/i-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 otvoril a viedol  

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 10, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, že zo zasadnutia OcZ sa ospravedlnil  

zo zdravotných dôvodov poslanec Bc. Ľuboš Blažo. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Lukáša Minára a Ing. Gabriela Blehu. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Lukáša Minára, Ing. Gabriela Blehu 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že po doplnení textu overil zápisnicu z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že on tiež potvrdzuje správnosť zápisnice z posledného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva v Močenku. 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Bod č. 2 začína v zázname od času 3:05 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024).  

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu I.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce v roku 

2024 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh programu 

bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej televízii. 

Následne starosta obce prečítal  program rokovania.  
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1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa zápisnice 

2. Schválenie programu rokovania  

3. Kontrola plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 29.11.2023, z V. zasadnutia OCZ zo dňa 

29.11.2023, zo VI. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 14.12.2023 a z I. zasadnutia OcZ 

mimo plánu práce v roku 2024 zo dňa 31.01.2024 

4. Interpelácie poslancov 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

5.1 Prerokovanie protestu prokurátorky k prvej časti Uznesenia Obecného zastupiteľstva v Močenku  

č. 3.1 – IV./MOZ/2023 z 28.9.2023 

5.2 Prerokovanie upozornenia prokurátorky k druhej časti Uznesenia Obecného zastupiteľstva  

v Močenku č. 3.1 – IV./MOZ/2023 z 28.9.2023 

5.3 Návrh Územného plánu Obce Močenok – ZaD č. 4 a Schválenie Návrhu VZN Obce Močenok  

č. 01/2024 O vyhlásení záväzných častí  Územné plánu Obce Močenok – Zmeny a doplnky č. 4 

5.4 Návrh VZN Obce Močenok č. 02/2024, ktorým sa ruší VZN č. 11/2016 o poplatkoch  

za znečisťovanie ovzdušia 

6. Ekonomika a majetok 

      6.1 Návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2024 

      6.2 Návrh na rozdelenie finančného príspevku pre kluby, spolky a organizácie na rok 2024 

      6.3 Návrh I. zmeny rozpočtu obce Močenok na rok 2024 

      6.4 Informácia o hospodárení Obce Močenok za rok 2022 

7. Hlavný kontrolór obce 

     7.1 Správa z kontroly daňových pohľadávok a spôsobu nakladania s nimi v obci Močenok 

     7.2 Správa z overenia vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok 

     7.3 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Močenok za rok 2023 

8. Majetkové prevody a nájmy 

8.1 Žiadosť o prenájom OP – ADVENTUS, n. o. 

8.2 Žiadosť o prenájom parkovacích miest – ADVENTUS, n. o. 

8.3 Žiadosť o zriadenie vecného bremena na OP – ADVENTUS, n. o. 

8.4 Žiadosť na stavebné úpravy OP – COOP Jednota Nitra, spotrebné družstvo 

8.5 Žiadosť o prenájom časti RD – Spolok Urban Močenok 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2023 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky 

• Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 



10. Zápisnice z komisií 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport 

• Komisia pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.4 

11. Rôzne 

      11. 1Správa o činnosti obchodnej spoločnosti Kabel TV Močenok za rok 2023 

      11.2 Správa o činnosti obecnej polície za rok 2023 

12. Diskusia 
  

13. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania I. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 29.11.2023, z V. zasadnutia OCZ zo dňa 

29.11.2023, zo VI. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 14.12.2023 a z I. zasadnutia 

OcZ mimo plánu práce v roku 2024 zo dňa 31.01.2024 

 

Bod č. 3 začína v zázname od času 9:35 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 
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Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o plnení uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 29.11.2023, z V. zasadnutia OCZ zo dňa 

29.11.2023, zo VI. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 14.12.2023 a z I. zasadnutia OcZ 

mimo plánu práce v roku 2024 zo dňa 31.01.2024. Hlavná kontrolórka uviedla, že plnenie jednotlivých 

uznesení je vyznačené v predložených materiáloch.  

 

Starosta obce uviedol, že uznesenie č. 3.4.1 – I/MOZ/2024 z predchádzajúceho zasadnutia OcZ v Močenku 

nie je v súlade so zákonom, nakoľko prokurátorka poslala upozornenie, že OcZ nemôže ukladať niečo 

obecnému úradu, zamestnancovi obecného úradu alebo prednostke OcÚ. Poznamenal, že tejto téme sa bude 

venovať v priebehu rokovania OcZ.  

 

Hlavná kontrolórka poznamenala, že z hľadiska plnenia uznesení mala za to, že obec zabezpečila vyčlenenie 

finančných prostriedkov na zmeny a doplnky č. 5 územného plánu a na dnešnom zasadnutí OcZ bude 

predložená zmena rozpočtu. Z tohto dôvodu považuje uznesenie za splnené.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnení z posledných zasadnutí OcZ v Močenku. 

 

Uznesenie č. 3. – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 29.11.2023, z V. zasadnutia OCZ  

zo dňa 29.11.2023, zo VI. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 14.12.2023  

a z I. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2024 zo dňa 31.01.2024 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 4 začína v zázname od času 16:00 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho uviedol, že sa na neho obrátili občania z M. R. Štefánika. Požiadali, či by 

nebolo možné vybudovať stojisko na veľké smetné nádoby z dôvodu, aby ich nemali rovno pred svojimi 

oknami. Najmä v letných mesiacoch ide z nich zápach a takto by boli odstavené ďalej od bytovky. 
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Starosta obce poprosil, aby si títo občania podali žiadosť na obecný úrad s približným náčrtom, kde by to 

stojisko malo byť vybudované. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poprosil, či by bolo možné vymeniť na cintorínoch nádoby na sklo, nakoľko tieto 

nádoby majú malé otvory a nie všetky druhy svietnikov sa cez ten otvor dajú vyhodiť.  

 

Starosta obce odpovedal, že občania môžu takéto väčšie svietniky položiť pri kontajner a zamestnanci obce 

ich vyvezú. Pozrie sa aj na možnosť výmeny nádob na sklo.   

 

 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 19:15 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

5.1 Starosta obce informoval prítomných poslancov, že v týchto dňoch bol Obci Močenok doručený protest 

prokurátorky k prvej časti uznesenia č. 3.1 – IV./MOZ/2023 z 28.9.2023. Prokurátorka uvádza, že táto časť 

uznesenia nie je v súlade so zákonom. Ďalej informoval poslancov, že prokurátorka stiahla svoj protest tesne 

pred dnešným rokovaním OcZ a v odôvodnení uviedla, že už dané uznesenie bolo zrušené dňa 31.01.2024. 

Z hľadiska obsahu toho uznesenia sa však nič nezmenilo. Len sa nebude prijímať uznesenie, že vyhovuje 

prokurátorovi, vyhovuje čiastočne alebo nevyhovuje.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že ako má chápať informáciu o tom, že prokurátorka stiahla 

svoj protest. To uznesenie, čo zrušili bolo v rozpore zo zákonom a keďže schválili zmeny a doplnky č. 5, tak 

by to malo byť v poriadku. 

 

Starosta obce zopakoval, že svoj protest stiahla preto, lebo Obecné zastupiteľstvo zrušilo na I. zasadnutí 

mimo plánu práce dňa 31. 01. 2024 uznesenie č. 3.1 – IV./MOZ/2023 zo dňa 28.9.2023 a zrejme v tom čase 

ten protest písala. Čiže predčasne bolo vyhovené protestu prokuratúry. Obsah protestu prokuratúry je podľa 

neho stále platný. Vzhľadom na to, že sa na toto stanovisko veľmi dlho čakalo mal za to, že bolo potrebné 

informovať poslancov aj občanov, že to uznesenie bolo nezákonné. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay skonštatoval, že výsledok prokuratúry si pozorne prečítal. Parafrázoval, že 10 

právnikov ma 10 názorov a akceptuje, čo bolo. Informoval sa, kedy bolo Okresnej prokuratúre oznámené,  

že dané uznesenie bolo zrušené. 

 

Starosta obce oponoval, že prokurátor nie je hocijaký právnik, on posudzuje zákonnosť a vydáva stanoviská. 

List na prokuratúru odišiel v časovom limite v súlade so zákonom.  

 

Hlavná kontrolórka Milena Veresová uviedla, že s pani prokurátorkou telefonovala 7. februára a počas toho 

rozhovoru ju informovala, že uznesenie č. 3.1 – IV./MOZ/2023 zo dňa 28.9.2023 bolo na januárovom OcZ 

zrušené. Telefonovala s ňou z dôvodu, nakoľko bolo doručené najprv len upozornenie prokurátorky a protest 

doručený nebol. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, že sa mohol ušetriť čas pani prokurátorke, keby mala včas 

informáciu o zrušenom uznesení. 
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Starosta obce oponoval, že všetci celú dobu čakali na stanovisko prokuratúry a pre všetkých by mal byť ten 

obsah protestu podstatný a dôležitý.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že to sporné uznesenie má dva sporné body a prokuratúra má strážiť 

zákonnosť. V prvej rovine hovoríme o proteste prokuratúry a v druhej o upozornení nakoľko ukladacia časť 

toho uznesenia nie je v súlade so zákonom. Protest prokurátora považuje  za opodstatnený. Uznesenie  

č. 3.1.- IV./MOZ/2023 z 28.09.2023  bolo zrušené 31.1.2024 ešte pred doručením protestu prokurátora  

a dôvodom zrušenia nebola jeho protizákonnosť uvedená v proteste prokurátora. To uznesenie bolo zrušené  

z iného dôvodu ako uvádza prokurátorka. Je potrebné, aby k tomu protestu prijali stanovisko. Preto navrhol,  

aby  OcZ v súvislosti s prerokovaným protestom prokurátora v záujme predchádzania zistenému porušeniu 

právnych noriem prijalo uznesenie,  ktorým nielen skonštatuje, že napadnuté uznesenie bolo ešte pred 

doručením protestu prokurátora zrušené, ale doplní sa navrhované znenie uznesenia č. 5.1 – I./OZ/2024 

o text:  

„OcZ  berie na vedomie, že uznesenie č. 3.1.- IV./MOZ/2023 z 28.09.2023   bolo podľa protestu 

prokurátora v schvaľovacej časti v rozpore so zákonom  č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku a v rozpore s právom na legitímne očakávanie súkromných osôb pred nepredvídateľným 

mocenským zásahom a preto ho bolo treba zrušiť.“ 

 

Starosta obce znovu informoval prítomných poslancov, že prokurátorka vzhľadom na to, že stiahla svoj 

protest neočakáva od Obci Močenok žiadne uznesenie, a preto jej nič nebudeme ani posielať. Nie je potrebné 

prijímať uznesenie v znení: OcZ vyhovuje protestu, OcZ nevyhovuje protestu, OcZ čiastočne vyhovuje 

protestu. Podľa neho postačuje prijať uznesenie, že sa OcZ oboznámilo s protestom. Všetci boli oboznámení 

obsahom daného protestu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že podľa neho je potrebné prijať k tomu protestu uznesenie,  

aby bol celý proces ukončený. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, či poslanec Ing. Stanislav Šimko trvá na jeho návrhu  

na doplnenie uznesenia. Podľa neho je ten proces ukončený, nakoľko zrušili v januári uznesenie  

na doplnenie ZaD č. 4 územného plánu a schválili nové ZaD č. 5. 

 

Starosta obce navrhol, aby uznesenie obsahovalo bod A) OcZ konštatuje a bod B) OcZ berie na vedomie 

protest prokuratúry s čím poslanec Ing. Stanislav Šimko súhlasil. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

A) konštatuje, že uznesenie OcZ č. 3.1- IV./MOZ/2023 z 28.09.2023 napadnuté protestom prokurátora OP 

Komárno sp. zn. Pd 129/23/4401-16 z 06.02.2024 bolo ešte pred doručením protestu prokurátora zrušené 

uznesením OcZ  č. 3.2- I./MOZ/2024 z 31.01.2024. Zrušením napadnutého uznesenia bol protiprávny stav 

odstránený a bolo v plnom rozsahu vyhovené protestu prokurátora sp. zn. Pd 129/23/4401-16 z 06.02.2024. 

B) berie na vedomie protest prokuratúry. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 



Proti: 4 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdržali sa: 2 

Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay 

 

Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik skonštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený. 

 

Následne starosta obce dal hlasovať o pôvodnom návrhu uznesenia č. 5.1 – I./OZ/2024. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

konštatuje, že uznesenie OcZ č. 3.1- IV./MOZ/2023 z 28.09.2023 napadnuté protestom prokurátora OP 

Komárno sp. zn. Pd 129/23/4401-16 z 06.02.2024 bolo ešte pred doručením protestu prokurátora zrušené 

uznesením OcZ  č. 3.2- I./MOZ/2024 z 31.01.2024. Zrušením napadnutého uznesenia bol protiprávny stav 

odstránený a bolo v plnom rozsahu vyhovené protestu prokurátora sp. zn. Pd 129/23/4401-16 z 06.02.2024. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 5 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 5 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik skonštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený. K bodu č. 5.1 

nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

 

Bod č. 5.2 začína v zázname od času 52:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

5.2 Starosta obce informoval prítomných poslancov o upozornení prokurátora OP Komárno o protiprávnom 

postupe ukladania povinností OcÚ, prednostke OcÚ, pracovníkom obce a odporúča dodržiavať odporúčanie 

prokuratúry. Pripomenul, že OcZ uložilo prednostke zabezpečiť  zapracovanie neprípustného regulatívu  

do ZaD č. 4 územného plánu a pani prokurátorka skonštatovala, že je to nad rámec právomocí OcZ. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či súčasný rokovací poriadok obecného 

zastupiteľstva je platný k dnešnému dňu. 

 

Hlavná kontrolórka odpovedala, že nie je účinný v časti, ktorá nie je v súlade so zákonom. Rokovací 

poriadok preto odporúča prerobiť. V súčasnej dobe má rozpracovaný nový návrh rokovacieho poriadku. Je to 

interný dokument, ktorý má pomôcť pri procese rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poznamenala, že pozerala si rokovacie poriadky VÚC 

a iných obcí a miest a oni majú v rokovacích poriadkoch, že sa môžu ukladať úlohy prednostom. Zároveň  

sa čudovala, prečo obecné dokumenty nie sú v súlade so zákonom. 
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Hlavná kontrolórka poznamenala, že je to uhol pohľadu, už z niektorých uznesení je zrejmé, že obecný úrad 

musí konať. Ako príklad uviedla ZaD č. 5 územného plánu, aby sa na nich mohlo pracovať, tak je potrebné 

vyčleniť na to finančné prostriedky. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, že rokovací poriadok OcZ a OcR sa schvaľoval v roku 2021 a sú 

v ňom takéto vážne chyby. O tom rokovacom poriadku sa hovorí už od septembra 2023 a stále nie je 

zaktualizovaný. 

 

Starosta obce poznamenal, že rokovací poriadok schvaľuje obecné zastupiteľstvo a nie starosta. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay oponoval, že oni postupovali podľa súčasného rokovacieho poriadku. Keby bol 

rokovací poriadok v súlade so zákonom, tak by uznesenie neskončilo na prokuratúre a neviedla by sa táto 

diskusia. Teraz vedia, že nemôžu ukladať niečo ani Obecnému úradu. 

 

Starosta obce uviedol, že aj keď nemusel, tak napísal dôvodovú správu, prečo nepodpísal uznesenie. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, prečo starosta obce nevyužil svoje sistačné právo 

a nepodpísal uznesenie o schválení rokovacieho poriadku. 

 

Starosta obce odpovedal, že sa dovtedy s takou situáciou nestretol, že by nepodpísal uznesenie. Čo sa týka 

uznesenia o zapracovaní neprípustného regulatívu bol presvedčený, že to nie je v súlade so zákonom a túto 

problematiku si poriadne naštudoval a preto aj napísal dôvodovú správu. 

 

Hlavná kontrolórka poznamenala, že rokovací poriadok sa zrejme v roku 2021 menil z dôvodu, že bolo 

kovidové obdobie a bolo potrebné riešiť postup hlasovania per rollam, online rokovanie OcZ a podobne. 

Ostatné veci sa zrejme nemenili. Obce dokonca nie sú ani povinné mať rokovací poriadok, je to len interný 

dokument pre obec a prokuratúru ani rokovacie poriadky nezaujímajú. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko požiadal poslancov, aby sa vrátili k meritu veci a to je upozornenie 

prokuratúry. Aj keď rešpektuje dotazy poslancov. Častokrát sa zamieňa pojem obecný úrad a Obec 

Močenok, lebo Obec Močenok je právnická osoba. Informoval sa, či pani prokurátorka stiahla aj 

upozornenie prokuratúra k druhej časti sporného uznesenia a hlavná kontrolórka odpovedala, že toto 

upozornenie nebolo stiahnuté a treba ho zobrať na vedomie.  

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:10 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Poslanci zobrali na vedomie upozornenie prokurátora OP Komárno sp. zn. Pd 21/24/4401-2 z 06.02.2024  

o protiprávnom postupe ukladania povinností OcÚ, prednostke OcÚ, pracovníkom obce. 

 



Uznesenie č. 5.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

upozornenie prokurátora OP Komárno sp. zn. Pd 21/24/4401-2 z 06.02.2024 o protiprávnom postupe 

ukladania povinností OcÚ, prednostke OcÚ, pracovníkom obce a prijíma navrhnuté opatrenie  

na predchádzanie zistenému porušeniu právnych noriem s tým, že v nasledujúcom období bude svoju 

rozhodovaciu právomoc uplatňovať v zákonom priznanom rozsahu a v prípade odôvodnenej potreby 

uloženia povinnosti prednostke OcÚ eventuálne zamestnancovi obce tento postup odporučí starostovi 

obce. 

 

 

 

Bod č. 5.3 začína v zázname od času 1:19:03 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

5.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh územného plánu obce Močenok ZaD č. 4 ako aj 

návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 01/2024 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce 

Močenok - Zmeny a doplnky č.4. Uviedol, že ZaD č. 4 boli realizované v spolupráci so súkromným 

sektorom a vypracovala ich odborne spôsobilá osoba. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh územného plánu obce Močenok – ZaD č. 4 a Všeobecne záväzné nariadenie Obce 

Močenok č. 01/2024 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Močenok - Zmeny a doplnky č.4. 

 

Uznesenie č. 5.3 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

prerokovalo a schválilo  

návrh územného plánu obce Močenok – ZaD č. 4 a 

I.  

Konštatuje, že 

• pripomienky zo strany dotknutých orgánov štátnej správy a dotknutých právnických osôb sú  

v  územnom pláne obce Močenok akceptované, 

• schválený územný plán obce Močenok – ZaD č.4  sa člení na záväznú  

a smernú časť. V záväznej časti  územnoplánovacej dokumentácie  

sú ustanovené plochy pre verejnoprospešné stavby, na vykonanie asanácie a pre chránené časti krajiny. 
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II. 

Akceptuje 

stanovisko Okresného úradu v Nitre k  územnoplánovacej dokumentácii územného plánu obce Močenok – 

ZaD č. 4, č. OU-NR-OVBP1-2024/012649-002 zo dňa 05. 02. 2024. 

 

III. 

schvaľuje 

a) Územný plán obce Močenok – Zmeny a doplnky č.4. 

b) 3/5 väčšinou prítomných poslancov schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie Obce Močenok č. 

01/2024 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Močenok - Zmeny a doplnky č.4. 

 

IV. 

Ukladá 

Obci: 

A/ obec sústavne sleduje, či sa nezmenili územno-technické, hospodárske a sociálne predpoklady, na 

ktorých základe je navrhnutá koncepcia organizácie územia. Ak dôjde k zmene predpokladov, alebo je 

potrebné umiestniť verejnoprospešné stavby, obec obstará doplnok a zmenu územnoplánovacej 

dokumentácie, 

B/ pravidelne, najmenej však raz za štyri roky preskúmať schválený územný plán obce Močenok, či nie 

sú potrebné jeho zmeny alebo doplnky alebo obstaranie nového územného plánu, 

C/ obec obstará zmenu alebo doplnok územného plánu obce, ak je to potrebné na zosúladenie  

s územným plánom regiónu alebo s jeho zmenami a doplnkami, 

D/ obec vyhotoví o obsahu územného plánu registračný list, ktorý spolu s kópiou uznesenia  

o schválení doručí Úradu pre územné plánovanie a výstavbu SR, 

E/ obec zverejní záväzné časti územnoplánovacej dokumentácie spolu  

s VZN 

 -vyvesením na úradnej tabuli najmenej na 15 dní, ako aj iným mieste obvyklým spôsobom 

 -doručením dotknutým orgánom štátnej správy 

F/ uložiť schválený územný plán obce na Obecnom úrade, stavebnom úrade  a na Okresnom  úrade  

v Nitre. 

 

 

 

Bod č. 5.4 začína v zázname od času 1:24:42 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

5.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 02/2024, ktorým sa ruší 

VZN č. 11/2016 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. Uviedol, že z dôvodu zmeny zákonu navrhuje 

zrušiť pôvodné VZN o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 
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Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh VZN Obce Močenok č. 02/2024, ktorým sa ruší VZN č. 11/2016 o poplatkoch  

za znečisťovanie ovzdušia. 

 

Uznesenie č. 5.4 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 02/2024, ktorým sa ruší VZN č. 11/2016 o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia 

 

 

 

6. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 1:26:33 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na rozdelenie dotácií pre kluby a  spolky   

na rok 2024, ktoré majú IČO. Postupuje sa v súlade s odporúčaním hlavnej kontrolórky, že dotácie môžu 

dostať len kluby, spolky a organizácie, ktoré majú pridelené IČO. Pre kluby a spolky, ktoré vykonávajú 

činnosti v prospech obce a obyvateľov obce dostanú finančný príspevok. Odovzdal slovo poslancovi  

Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý informoval prítomných, že na rozdelení dotácií pre kluby a spolky pracovala 

komisia v zložení poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Marek Mesároš a on.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora prečítal návrh na rozdelenie dotácií pre kluby a spolky s IČO na rok 2024. 

Nakoľko sa rozdeľuje rovnaká suma ako v roku 2023, tak predsedovia jednotlivých komisií, ktorí pracovali 

na predloženom materiáli navrhli, aby boli dotácie rozdelené v rovnakej sume ako minulý rok pre jednotlivé 

spolky a kluby. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora doplnil, že by bolo vhodné, aby sa hľadali počas roka ďalšie rezervy aby sa 

mohli kluby a spolky dofinancovať. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že či dofinancovanie klubov a spolkov bude v súlade s VZN 

a zároveň požiadal, aby bol o tejto možnosti informovaný. 

 

Hlavná kontrolórka odpovedala, že si pozrie predmetné VZN. 

 

Starosta obce uviedol, že to nie je len o sume, ktorú kluby a spolky dostanú. Obec pre tieto kluby 

zabezpečuje priestory, kde sa schádzajú a trénujú, uhrádza náklady na energie, opravy a údržbu majetku  

a to všetko treba k tej sume pripočítať. Podľa neho by dotácie mal riešiť štát a VÚC-ky, ako príklad uviedol, 

že v Nitre schválili dotáciu 50,- € na športovca do 18 rokov. Poznamenal, že aj kluby sa musia snažiť získať 

finančné prostriedky.  
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Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že komisia pre školstvo, mládež a šport sa zaoberala 

jednotlivými žiadosťami a budú usmerňovať kluby, aby si hľadali aj vlastné finančné prostriedky.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2024 (ktoré majú 

IČO). 

 

Uznesenie č. 6.1 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2024 (ktoré majú IČO) 

 

 

 

V čase 19:06 h odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Ing. Rastislav Benčík. 

 

Bod č. 6.2 začína v zázname od času 1:35:44 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na rozdelenie finančných príspevkov pre spolky 

a organizácie na rok 2024, ktoré nemajú IČO. Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý 

prečítal návrh na rozdelenie finančných príspevkov. Uviedol, že nakoľko FS Sečkár v roku 2024 nebude 

fungovať, tak 300 eur prerozdelili medzi SS Močenskí speváci, Združenie Rodina je viac a SS Zúgovanka. 

Spolok rekreačných futbalistov žiadal o 6x voľnú zasadačku v športovej hale, pričom prenájom športovej 

haly si riadne budú platiť. Jedná sa len o uvoľnenie zasadačky.  

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že komisia súhlasí s prerozdelením 300,- € ako navrhol poslanec 

Mgr. Peter Sýkora. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky a organizácie na rok 2024 (ktoré 

nemajú IČO). 

 

Uznesenie č. 6.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky a organizácie na rok 2024 (ktoré nemajú IČO) 

 

 

 

Bod č. 6.3 začína v zázname od času 1:39:23 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

V čase 19:10 h odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Ing. Stanislav Šimko. 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh I. zmeny rozpočtu obce Močenok na rok 2024. 

Uviedol, že boli vyčlenené finančné prostriedky na obstaranie ZaD č. 5 územného plánu. 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková doplnila, že boli pre prehľadnosť vytvorené dve položky a to pre ZaD č. 4, 

ktoré sa budú teraz po schválení finalizovať a pre ZaD č. 5. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili I. zmenu rozpočtu obce na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 6.3 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

I. zmenu rozpočtu obce na rok 2024 

 

 

 

Bod č. 6.4 začína v zázname od času 1:41:15 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom informáciu o výsledkoch hospodárenia obce Močenok za 

rok 2022 podľa INEKO (Inštitút pre ekonomické a sociálne reformy). Finančné zdravie obce INEKO 

hodnotí známkou 5,5, čo predstavuje hodnotenie Výborné. Uviedol, že z obcí v okrese Šaľa má Obec 

Močenok najlepšie finančné zdravie. 
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V čase 19:15 h sa vrátil do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Stanislav Šimko. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 1 

Ing. Stanislav Šimko 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o výsledkoch hospodárenia obce Močenok za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 6.4 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o výsledkoch hospodárenia obce Močenok za rok 2022 

 

 

V čase 19:17 h odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Ing. Lukáš Minár, prítomných bolo 9 poslancov. 

 

 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

 

Bod č. 7.1 začína v zázname od času 1:47:10 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

7.1 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala poslancov 

o výsledku kontroly daňových pohľadávok a spôsobu nakladania s nimi v obci Močenok. Uviedla, že by bolo 

vhodné, aby bol vypracovaný interný predpis ako nakladať s daňovými pohľadávkami a bol určený postup. 

 

V čase 19:19 h sa vrátil do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Lukáš Minár, prítomných bolo 10 poslancov. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol, že by sa tento postup mohol ošetriť v zásadách nakladania 

s majetkom obce. Bola by určená výška pohľadávok, ktoré môže obec odpísať. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada navrhol, aby si dlžníci svoj dlh odpracovali a nemuseli by sa posielať rôzne 

upozornenia. 

 

Starosta obce odpovedal, že možnosť odpracovania si dlhu na poplatkoch za komunálny odpad máme vo 

VZN, ale občania túto možnosť nevyužívajú. Momentálne sa obec najviac zameriava na dlžníkoch 

v obecných bytoch, aby dlh nebol príliš vysoký. Ale obec rieši aj ostatných dlžníkoch. 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanec Ing. Jozef Šuvada navrhol, aby dlžníci predvolali na obecný úrad a pokiaľ nebudú súhlasiť 

s odpracovaním si podlžnosti, tak to majú písomne potvrdiť do zápisnice. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej správe z kontroly. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly daňových pohľadávok a spôsobu nakladania s nimi v obci 

Močenok. 

 

Uznesenie č. 7.1 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly daňových pohľadávok a spôsobu nakladania s nimi v obci Močenok 

 

 

 

Bod č. 7.2 začína v zázname od času 1:58:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

7.2 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o kontrole overenia vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok za rok 2023. K vyúčtovaniu 

dotácii hlavná kontrolórka nemala pripomienky. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej správe z kontroly. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z overenia vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok. 

 

Uznesenie č. 7.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


berie na vedomie 

Správu z overenia vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok 

 

 

 

Bod č. 7.3 začína v zázname od času 1:59:40 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

7.3 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o svojej kontrolnej činnosti za rok 2023.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že Obec Močenok mala viacero kontrolórov a pozitívne vníma  

jej prístup a novú filozofiu. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 7.3 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

 

 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

 

Bod č. 8.1  začína v zázname od času 2:03:18 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 

790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok o prenájom časti obecného pozemku parc. č. 1747/1  

vo výmere cca 262 m2, vedený na LV č. 4274 za účelom vytvorenia parkovacích miest pre nové Zariadenie 

sociálnych služieb. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné 

plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči vzniku nájmu. Komisia by nemala 

námietky ani v prípade, ak by sa žiadateľ rozhodol predmetný pozemok kúpiť, ak by o to požiadal. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce uviedol, že sa jedná o pozemok pri starej fare, resp. je to vedľajší pozemok pri hospodárskom 

dvore. Na základe stretnutia so žiadateľom uviedol, že žiadateľovi postačuje aj prenájom obecného pozemku 

nakoľko to potrebuje pre územné konanie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predmetnej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili budúci zámer prenájmu časti obecného pozemku pre žiadateľa neziskovú 

organizáciu Adventus. 

 

Uznesenie č. 8.1 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom  

Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok o prenájom časti obecného pozemku parc. č. 1747/1  

vo výmere cca 262 m2, vedený na LV č. 4274 za účelom vytvorenia parkovacích miest pre nové 

Zariadenie sociálnych služieb. Obecný pozemok par. č. 1747/1 sa nachádza pred pozemkom parc.  

č. 832, vedený na LV č. 6948, k. ú. Močenok, ktorý je vo vlastníctve n. o. Adventus. 

 

b) schvaľuje    

budúci zámer prenajať časť obecného pozemku a to konkrétne časť z parc. č. 1747/1 vo výmere cca 

262 m2, vedený na LV č. 4274 za účelom vytvorenia parkovacích miest pre nové Zariadenie sociálnych 

služieb. Budúci zámer sa schvaľuje pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790,  

so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok, ktorý je vlastníkom pozemku parc. č. 832, vedený na 

LV č. 6948, k. ú. Močenok. 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. g) a j)  

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

 

 

Bod č. 8.2  začína v zázname od času 2:03:18 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 

790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok o prenájom existujúcich 5-tich parkovacích miest, ktoré 

sú vybudované na obecnom pozemku parc. č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV č. 4274. Parkovacie 

miesta sa nachádzajú v ul. Športová (pri ihrisku FK Močenok). Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi 

Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča schváliť túto žiadosť nakoľko parkovacie 

miesta sú vybudované pri ihrisku a pre návštevníkov futbalu. Obec by takto prišla o 5 parkovacích miest. 

Komisia navrhla iný pozemok, ale na ňom by si musel žiadateľ vybudovať parkovisko na vlastné náklady. 

Jeden návrh bol ako je vstup do ich zariadenia, tak je tam voľná plocha, ktorá je oplotená a druhý návrh mal 

starosta obce, že pod oknami zariadenia z bočnej strany.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že víta zámer výstavby nového sociálneho zariadenia v obci. Podľa jeho 

informácií 6 parkovacích miest žiadateľ vybuduje na novom pozemku, ktorý si prenajme od obci a tých 

ďalších 5 už existujúcich miest potrebuje k tomu, aby splnil podmienky. Z toho dôvodu odporučil schváliť 

žiadosť. Bol na tom parkovisku a nikdy nie sú všetky parkovacie miesta obsadené. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa priklonil k názoru poslanca Ing. Jozefa Šuvadu. Najmä z dôvodu, aby sa 

neuberalo z priestoru  verejnej zelene a aj podľa neho nie je cez týždeň až tak využité to parkovisko pri 

futbalovom ihrisku. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora sa tiež priklonil k názoru poslanca Ing. Jozefa Šuvadu. Podľa neho by sa zmluva 

mohla hocikedy vypovedať. Teraz by to žiadateľ potreboval kvôli tomu, aby nemuseli toľko investovať do 

výstavby nových parkovacích miest. 

 

Starosta obce uviedol, že parkovisko by si mohli vybudovať z prednej strany ako je zariadenie Adventus, n.o. 

tzn. pod oknami napr. zo zatrávňovačiek alebo v ich areály, ktorý je oplotený. Podľa neho mu takýto stav 

nebude stačiť, aby dostal súhlas od Dopravného inšpektorátu a musí byť podľa neho vyhradené. 

S prenájmom parkovacích miest sú len problémy. Tieto parkovacie miesta potrebuje na potreby začatia 

územného konania. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že žiadateľ si určite nebude vymáhať právo, aby nikto nemohol 

parkovať na tých 5 parkovacích miestach. Ide len o to, aby splnil určité normy na počet parkovacích miest. 

Nech sa im to prenajme na 5 rokov alebo na 10 rokov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol, že dodatkovou tabuľkou by sa mohlo ošetriť, že odkedy do kedy je 

parkovacie miesto voľné pre verejnosť. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že zatiaľ sa jedná len o budúci zámer. Odporučil, aby sa v prípade 

schválenia uznesenia v ďalšom kroku presne špecifikovali podmienky za akých sa budú tie parkovacie 

miesta prenajímať.  Nesúhlasí s tým, aby tam bolo obmedzenie pre verejnosť, tzn. že parkovacie miesta 

nebudú vyhradené pre zariadenie Adventus a zmluva bude na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 

mesiace. Navrhuje, aby sa to odkonzultovalo s investorom. To parkovisko bolo vybudované prioritne pre 

návštevníkom futbalu. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že tieto podmienky uvedie žiadateľovi do listu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko navrhol, že pokiaľ by to malo pomôcť žiadateľovi, tak nech sa spoločnými 

silami vybuduje nové parkovisko. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 



Za: 9 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora,  

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci prerokovali a schválili budúci zámer prenájmu 5-tich existujúcich parkovacích miest. 

 

Uznesenie č. 8.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  

Močenok o prenájom existujúcich 5-tich parkovacích miest, ktoré sú vybudované na obecnom 

pozemku parc. č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV č. 4274. Parkovacie miesta  

sa nachádzajú v ul. Športová (pri ihrisku FK Močenok). 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer prenajať 5 existujúcich parkovacích miest, ktoré sú vybudované na obecnom pozemku 

parc. č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV č. 4274 pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790, 

so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok. Parkovacie miesta  

sa nachádzajú v ul. Športová (pri ihrisku FK Močenok). 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. j)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

 

 

Bod č. 8.3  začína v zázname od času 2:29:08 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 

790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok o zriadení vecného bremena na pozemok parc.  

č. 1747/1, reg. „E-KN, vedený na LV č. 4274, k. ú. Močenok za účelom osadenia elektromerového 

rozvádzača a elektrickej prípojky v dĺžke cca 260 m pre stavbu „Zariadenie sociálnych služieb“. Odovzdal 

slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú 

činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči zriadeniu vecného bremena.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že pokiaľ žiadateľ sa potrebuje pripojiť na elektriku, tak navrhuje 

schváliť zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predmetnej žiadosti. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali žiadosť o zriadení vecného bremena a schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena prospech neziskovej organizácie Adventus. 

 

Uznesenie č. 8.3 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  

Močenok o zriadení vecného bremena na pozemok parc. č. 1747/1, reg. „E-KN, vedený na LV  

č. 4274, k. ú. Močenok za účelom osadenia elektromerového rozvádzača a elektrickej prípojky v dĺžke 

cca 260 m pre stavbu „Zariadenie sociálnych služieb“. 

 

b) schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena prospech neziskovej organizácie 

Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok  

za účelom osadenia elektromerového rozvádzača a elektrickej prípojky v dĺžke cca 260 m  

pre stavbu „Zariadenie sociálnych služieb“. Vecné bremeno sa má zriadiť na pozemok parc.  

č. 1747/1, reg. „E-KN, vedený na LV č. 4274, k. ú. Močenok. 

Vecné bremená sa zriadia na dobu neurčitú a bezodplatne. 

 

 

 

Bod č. 8.4  začína v zázname od času 2:32:17 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť COOP Jednota Nitra, spotrebné družstvo, IČO: 00 

168 874, so sídlom Štefánikova 54, 949 01  Nitra  na súhlas Obce Močenok na stavebné úpravy na obecnej 

parcele č. 1749/49, reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425 v rozsahu: 

1. vybúranie betónového chodníka v časti 1 

2. demontáž zámkovej dlažby v časti 2 a 3 

3. vybudovanie chodníka pre peších zákazníkov novej predajne v časti 3 

Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie 

a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia súhlasí so stavebnými  úpravami, ale nerozumeli, čo chce 

COOP Jednota odpredať obci za 1,- €. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce odpovedal, že COOP Jednota, spotrebné družstvo vybuduje na vlastné náklady prepojovací 

chodník, ktorý nám potom ako stavbu odpredajú za 1,- €.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predmetnej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili žiadosť  COOP Jednota Nitra, spotrebné družstvo. 

 

Uznesenie č. 8.4 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť COOP Jednota Nitra, spotrebné družstvo, IČO: 00 168 874, so sídlom Štefánikova 54, 949 01  

Nitra  na súhlas Obce Močenok na stavebné úpravy na obecnej parcele č. 1749/49,  

reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425 v rozsahu: 

1. vybúranie betónového chodníka v časti 1 

2. demontáž zámkovej dlažby v časti 2 a 3 

3. vybudovanie chodníka pre peších zákazníkov novej predajne v časti 3 

 

b) súhlasí 

s vydaním súhlasného stanoviska pre spotrebné družstvo COOP Jednota Nitra IČO: 00 168 874, so 

sídlom Štefánikova 54, 949 01  Nitra  na stavebné úpravy na obecnej parcele č. 1749/49,  

reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425 v rozsahu: 

1. vybúranie betónového chodníka v časti 1 

2. demontáž zámkovej dlažby v časti 2 a 3 

3. vybudovanie chodníka pre peších zákazníkov novej predajne v časti 3 

 

 

 

Bod č. 8.5  začína v zázname od času 2:35:35 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Spolku Urban Močenok, IČO: 517 15 996  

so sídlom Nitrianska 1294/126, 951 31  Močenok o prenájom časti rodinného domu so súp. číslom 1422, 

ktorý sa nachádza v ul. Pri kúpalisku za účelom podpory aktivít a potrieb Spolku Urban Močenok. Uviedol, 

že spolok by si túto časť domu chcel svojpomocne poopravovať a zveľadiť, aby mohli žiadať aj o dotácie 

napr. na rekonštrukciu, tak potrebujú mať k tejto nehnuteľnosti nejaký zmluvný vzťah. Odovzdal slovo 

poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči vzniku nájomnej zmluvy. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že sa prihovára za schválenie predloženej žiadosti nakoľko Spolok 

Urban robí toho veľa v našej obci. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predmetnej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci prerokovali a schválili budúci zámer prenájmu časti rodinného domu pre Spolok Urban Močenok.  

 

Uznesenie č. 8.5 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Spolku Urban Močenok, IČO: 517 15 996 so sídlom Nitrianska 1294/126, 951 31  Močenok o 

prenájom časti rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul.  

Pri kúpalisku za účelom podpory aktivít a potrieb Spolku Urban Močenok.   

 

b) schvaľuje 

budúci zámer prenajať časť rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul.  

Pri kúpalisku pre žiadateľa: Spolok Urban Močenok, IČO: 517 15 996 so sídlom Nitrianska 1294/126, 

951 31  Močenok. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. p)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

 

 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2023 

 

Bod č. 9 začína v zázname od času 2:38:53 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Starosta obce predložil prítomným poslancom správy o činnosti komisií za rok 2023. Zároveň poďakoval 

predsedom, členom a tajomníčkam komisií za ich prácu v komisiách počas roka 2023. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správy o činnosti komisií  v roku 2023 tak, ako ich predložili predsedovia 

komisií. 

 

Uznesenie č. 9. – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správy o činnosti komisií  v roku 2023 tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Správy: 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisie územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisie pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisie pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

 

 

 

10. Zápisnice z komisií 

 

Bod č. 10 začína v zázname od času 2:41:10 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Starosta obce predložil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ. Predsedovia 

komisií nemali potrebu doplniť zápisnice z komisií od ich posledného zasadnutia. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili 

predsedovia komisií. 

 

Uznesenie č. 10. – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

• Komisia pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.4 

 

 

 

11. Rôzne  

 

Bod č. 11.1 začína v zázname od času 2:42:42 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

11.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie  

za rok 2023. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Stanislavovi Šimkovi, ktorý je konateľom spoločnosti Kabel 

TV Močenok.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko informoval prítomných o činnosti spoločnosti Kabel TV. Prevádzka 

a vysielanie bolo zabezpečované na náklady spoločnosti Slovanet Bratislava, a.s. Vysielanie televízie 

Močenok bolo v roku 2023 zabezpečené pre našich občanov v základnom balíku televíznych kanálov v cene 

18 EUR s DPH za štvrťrok. Cena za 1 mesiac bola 6 EUR s DPH. Od 1.júla 2023 v cene 24 € s DPH za 

štvrťrok a cena za jeden mesiac bola 8 € s DPH. Ceny sa zvýšili z dôvodu zvýšenia cien energií.  

V základnom balíku je celkom 25 kanálov a samozrejme kanál Televízie Močenok. 

Okrem iného prítomných poslancov informoval, že zrejme na májové zasadnutie obecného zastupiteľstva 

bude predložený návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti Kabel TV Močenok, nakoľko Obec Močenok 

získala koncom roka 2023 licenciu na komunitné vysielanie. Taktiež bude podpísaná zmluva medzi Obcou 

Močenok a spoločnosťou Slovanet a. s. a obec prevezme všetky práva a povinnosti. 

 

Starosta obce ozrejmil, že pre klientov spoločnosti Slovanet a. s. sa touto zmenou nič nemení, len sa dáva 

zaužívaná prax do súladu so zákonom nakoľko je možnosť komunitné vysielania. Mení sa len právna forma 

vysielateľa. 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danej správe. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanci zobrali na vedomie Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 11.1 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie za rok 2023 

 

 

 

Bod č. 11.2 začína v zázname od času 2:51:36 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

11.2 Starosta obce predložil prítomným poslanom Správu o činnosti obecnej polície za rok 2023. Uviedol, že 

náčelník obecnej polície nie je prítomný na rokovaní z dôvodu PN. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu o činnosti obecnej polície za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 11.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu o činnosti obecnej polície za rok 2023 

 

 

 

12. Diskusia 

 

Bod č. 12 začína v zázname od času 2:52:38 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že v správe o činnosti obecnej polície mu chýbali kontakty na obecných 

policajtov. 

 

Starosta obce odpovedal, že je to oficiálna správa pre Ministerstvo vnútra SR a tam sa uvádza len jeden 

kontakt. Všetky verejné čísla sú zverejnené na webovej stránke obce. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce informoval prítomných poslancov, že Obec Močenok sa nakoniec nebude zapájať do výzvy  

z Fondu na podporu športu s projektom na rekonštrukciu plochy v športovej hale. Má byť zverejnená výzva 

z Programu Slovensko a do tej sa obec plánuje zapojiť. V rámci tejto výzvy by sa mohla znížiť energetická 

náročnosť budovy športovej haly ako aj samotná výmena podlahovej plochy. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, koľko by stála služba zasielania oznamov obce 

prostredníctvom sms správ. Nakoľko občania nie vždy počujú rozhlas. 

 

Starosta obce odpovedal, že na túto službu si už obec zisťovala cenové ponuky. Prednostka obecného úradu 

Ing. Lucia Benčíková doplnila, že zasielanie oznamov formou sms by bolo dosť nákladné, nakoľko sa do 

jednej sms správy zmestí len 160 znakov a to je pomerne málo. V súčasnej dobe sa pracuje na odstránení 

technickej chyby na webovej stránke a potom by znovu mali občanom chodiť informácie prostredníctvom 

mailu. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poďakoval poslankyni PaedDr. Lucii Tóthovej za jej návrh, aby sa záznam 

rokovania obecného zastupiteľstva zverejňoval aj na youtube.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora informoval prítomných poslancov, že Ing. Jozef Šuvada získal ocenenie  

za niekoľkoročnú prácu na festivale Gorazdov Močenok. Cenu získal od Konferencie biskupov. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že na webovej stránke obce je zverejnené Upovedomenie o možnosti 

vyjadriť sa k podkladom rozhodnutia vo veci navrhovanej spaľovni spoločnosti ewia a. s. Poznamenal,  

že Obec Močenok má takmer 75 % mieru vytriedenia odpadov a opäť bude mať obec najnižší možný 

poplatok za uloženie komunálneho a objemového odpadu na skládke a tzn. cenu 11,- €/t. Požiadal, že ak 

bude podpísaná zmluva so zhotoviteľom ZaD č. 5 územného plánu, aby sme ho informovali.  Ďalej poprosil, 

či by bolo možné ostrihať živý plot / tuje na križovatke ulíc Družstevná a Vinohradská, nakoľko konáre 

z týchto kríkov zasahujú do vozovky. Tiež sa informoval, v akom štádiu je riešenie problému s kanalizáciou, 

nakoľko sám nedávno nahlasoval poruchu pri zdravotnom stredisku, kde z poklopu vyvierala kanalizácia.  

 

Starosta obce odpovedal, že sa rozprával s vedením ZSvS a sám bol nemilo prekvapený, aké sú znovu 

problémy s kanalizáciou. Pri výpadku elektriky a veľkých dažďoch je tento systém čerpadiel nespoľahlivý. 

Kanalizácia je tlaková a tieto technické zariadenia ten nápor potom nestíhajú. Pôvodne bola kanalizácia 

dimenzovaná len pre obec Močenok, ale napojila sa na ňu aj Horná Kráľová. Cez Vianoce zhoreli obe 

čerpadlá a nevedeli nájsť náhradné, preto cez vianočné sviatky boli  problémy s kanalizáciou.   

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poprosil starostu obce, že v prípade ak bude mať nové informácie ohľadom 

riešenia tohto problému, aby ich informoval, nakoľko je starosta členom Dozornej rady ZSvS. 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že oznam o možnosti vyjadriť sa k podkladom rozhodnutia 

vo veci navrhovanej spaľovni bol hlásený aj v miestnom rozhlase. Čo sa týka miery vytriedenia odpadov, tak 

je to aj o výchove. Poznamenal, že v deň konania zasadnutia OcZ mu volali z PZO, či nezvážime frekvenciu 

zvážania komunálneho odpadu, nakoľko obec Močenok je jedna z posledných obcí v PZO, ktorá má 

dvojtýždňovú frekvenciu zvozu TKO. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poďakoval občanom, že takto dôkladne separujú odpady. Robia všetko pre to, 

aby zabránili výstavbe spaľovni. 

 



V čase 20:57 h odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš.  Po pár minútach sa vrátil 

naspäť. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay ozrejmil, že problém s kanalizáciou jej aj v ul. Čingov a poprosil, či by bolo 

možné poriešiť so ZSvS odstránenie zvyškov splaškov z cesty a príkopov. V ul. Topoľová je po výdatných 

dažďoch veľká kaluž na ceste a pešo tade občan neprejde. 

 

Starosta obce odpovedal, že cesta je pod úrovňou ostatných pozemkov a z cesty sa potom stáva bazén. Tiež 

uviedol, že boli za ním z Regionálnej správy ciest a keď skončí zimná údržba ciest koncom marca, tak by sa 

mali spoločne pozrieť na možnosť vytvorenia rigolu po pravej strane hlavnej cesty smerom na Šaľu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay spomenul aj možnosť vybudovania nového chodníka v ul. Čingov. 

 

Starosta obce odpovedal, že pokiaľ budú financie, tak to bude riešiť. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada navrhol, aby zamestnanci z hospodárskeho dvora vybudovali chodník v ul. 

Topoľová.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko sa informoval, kedy by mala byť otvorená nová predajňa COOP Jednoty. 

 

Starosta obce odpovedal, že novú predajňu by chceli kolaudovať v máji a otvoriť ju plánujú v júny. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, že čo plánuje spraviť Jednota so starou budovou a koľko 

parkovacích miest bude pred novou budovou. 

 

Starosta obce odpovedal, že sú rôzne informácie, ale nevie, čo plánujú spraviť so starou budovou a nepamätá 

si, koľko parkovacích miest tam má vzniknúť.      

 

 

 

13. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na I. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2024. 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 28. 02. 2024 

Overovatelia:    Ing. Lukáš Minár ......................................................... 

 

 Ing. Gabriel Bleho ......................................................... 


